

The eIPO subscription information is for your information only and does not constitute any offer or solicitation to any investment arrangement.

Investing involves risks and investors should take note of the below potential risks:

### Risk of Subscribing for IPO Stocks

IPO stocks involve investment risk. In particular, companies may list on MSX with neither a track record of profitability nor any obligation to forecast future profitability. IPO stocks may be very volatile and illiquid. You should make the decision to invest only after due and careful consideration. More information on IPO stocks may be found on the internet website operated by Muscat Stock Exchange. Investors should read the relevant prospectus for information about the proposed offer and assess the merits and risks of the IPO subscription on the basis of the prospectus.

### Risk of IPO Financing

The risk of loss in financing a transaction by deposit of collateral is significant. Due to the prices of securities fluctuate, sometimes dramatically, you may sustain losses in excess of your cash and any other assets deposited as collateral with NBO. Market conditions may make it impossible to execute contingent orders, such as "stop-loss" or "stop-limit" orders so as to limit your losses. If the required margin are not made within the prescribed time, your collateral may be liquidated without your consent. Moreover, you will remain liable for any resulting deficit in your account and interest charged on your account. You should therefore carefully consider whether such a financing arrangement is suitable in light of your own financial position and investment objectives. It is possible that losses will be incurred rather than profits made as a result of buying and selling securities.

### Risk of Securities Trading

Investors should undertake their own research and study before investing or trading, taking into account:

- The prices of stocks fluctuate, sometimes dramatically.
- The price of a stock may move up or down and may become valueless.
- The investor is as likely that losses will be incurred rather than profits made as a result of buying or selling stocks.
- The investor financial position and investment objectives different for each investor.

Investors are advised to seek independent financial and professional advice before investing or trading. The investor should seek independent professional advice if you are uncertain of or have not understood any aspect of the following risk disclosure statements or the nature and risks involved in trading or investment.

The above risk disclosure statements cannot disclose all the risks involved.

بيانات الاكتتاب في الطرح العام الإلكتروني هي للاطلاع فقط ولا تشكل أي عرض أو طلب لأية ترتيبات بغرض الاستثمار.

إن الاستثمار ينطوي على مخاطر، وينبغي على المستثمرين الدتنباه إلى المخاطر المحتملة المذكورة أدناه:

### مخاطر الاكتتاب في أسهم الطرح العام الأولي

أسهم الطرح العام الأولي تكتنفها مخاطر الاستثمار. وعلى وجه الخصوص، فإنه يجوز إدراج الشركات في بورصة مسقط دون وجود سجل لتعقب الربحية ولا أي التزام بالتنبؤ بالربحية في المستقبل. قد تكون أسهم الطرح العام الأولي متقلبة جداً ومنعدمة السيولة. ولا ينبغي لك أن تتخذ القرار بالاستثمار إلا بعد التروي ودراسة الأمر جيداً. ويمكن الحصول على مزيد من المعلومات عن الطرح العام الأولي في الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط. ينبغي للمستثمرين قراءة النشرة للحصول على معلومات عن الطرح المقترح وتقييم مميزات الاكتتاب في الطرح العام الأولي ومخاطره على أساس ماورد في تلك النشرة.

### مخاطر تمويل الطرح العام الأولي

هناك احتمال كبير للتعرض للخسارة عند تمويل إحدى المعاملات بإيداع ضمان. ونظراً لتذبذب أسعار الأوراق المالية، فإنك قد تتكبد خسائر - كبيرة أحياناً - قد تزيد عما لديك من أموال نقدية وأي أصول أخرى مودعة على سبيل الضمان لدى البنك الوطني العماني. وقد يستحيل - في ظل ظروف السوق - تنفيذ أوامر طارئة، مثل أوامر "البيع لتفادي الخسارة" أو أوامر "حد التوقف" للحد من خسارتك. وإذا لم يتوفر الهامش المطلوب خلال الوقت المحدد، فإنه يجوز تسبيل الضمان المقدم منك دون الحاجة إلى الحصول على موافقتك على ذلك، وعلووة على ذلك، ستظل مسؤولاً عن أي عجز في حسابك وتخضم الفائدة من حسابك. ولذلك، ينبغي لك أن تحدد بعناية ما إذا كان ذلك الترتيب التمويلي مناسباً في ضوء وضعك المالي وأهدافك الاستثمارية أم لا. ومن المحتمل تكبد خسائر دون تحقيق أرباح نتيجة لشراء الأوراق المالية وبيعها.

### مخاطر تداول الأوراق المالية

ينبغي للمستثمرين أن يبحثوا بأنفسهم ويدرسوا الأمر قبل أن يقدموا على الاستثمار أو التداول، وأن يضعوا في اعتبارهم النقاط التالية:

- تذبذب أسعار الأسهم، والذي قد يكون تذبذباً كبيراً في بعض الأحيان.
- قد يرتفع سعر السهم أو ينخفض وقد يصبح بلا قيمة.
- من المحتمل أن يتكبد المستثمر خسائر دون تحقيق أرباح نتيجة شراء الأسهم وبيعها.
- يختلف الوضع المالي للمستثمر وأهدافه الاستثمارية من مستثمر إلى آخر.

يجدر بالمستثمرين السعي للحصول على استشارة مالية ومتخصصة مستقلة قبل الاستثمار أو التداول. ينبغي للمستثمر السعي للحصول على استشارة متخصصة إذا كان يشك أو لم يفهم أي جانب من جوانب بيانات الإفصاح عن المخاطر التالية أو الطبيعة والمخاطر التي تكتنف التداول أو الاستثمار.

لا يمكن لبيانات الإفصاح عن المخاطر المذكورة أعلاه أن تكشف عن كل المخاطر المحتملة.